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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2022-09-26 

Närvarande: 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Marianne Hühne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Carin Lemberg, DHR 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF (deltog på det ordinarie 

mötet) 

Janine Semius, Funktionsrätt Stockholm/ IFS, Intresseföreningen för 

schizofreni och likande psykoser, Centrala Stockholm (deltog på förmötet) 

 

 

I tjänsten:  

Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen 

Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 26 september 2022 

Kl. 14.00- 16.00 

15.00-16.00 Sofie Rooth och Jens Wicksén, det pedagogiska ramverket  

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

 

Berit Magaard                         Eva Söderbärj 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                         Justerare 
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§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande  
Rådet utser Berit Magaard till ordförande för rådets septembermöte. 

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Berit Magaard och Eva Söderbärj till justerare. 

                                                                                              

§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet påtalar att de inte fått svar på frågorna från tidigare möte gällande kryssningar för brukare 

som bor på gruppbostäder.  

 

Förvaltningen kommer att se över rutinerna för kryssningar. Förvaltningen kommer att kunna 

erbjuda kryssningar i framtiden, då efter genomförda riskbedömningar för att säkerställa brukares 

och personals säkerhet och trygghet.   

 

Eva och Carin önskar funktionshinderinspektörernas årsrapport utskrivet på papper. Madelen 

skickar denna under veckan.  

 
Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet för funktionshinderfrågor vill påtala att det är önskvärt att anställda en hälsopedagog även 

inom omsorgen för personer med funktionsnedsättning.  

 

Angående KFs råds protokoll: 

Rådet har inget att tillägga.  

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Mötena ska vara tillgängliga för alla. Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt 

för rådets alla medlemmar att delta på lika villkor. Rådet föreslår att mötena sker via Zoom eller 

genom någon annan tillgänglig plattform.  

 

Denna gång har posten strulat då utsända handlingar inte nått alla i tid. 

 

§6. Balanslistan 
  

Rådet önskar träffa enhetschef för Enheten för stöd och service i hemmet. De önskar en 

presentation av hur enheten är organiserad och hur de arbetar med kvalitet och kontakt med 

anhöriga.  
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Rådet önskar information om upphandling och uppföljning av gruppbostäder enligt LOV. 

 

Rådet önskar information om hur förvaltningen tänker kring målen i verksamhetsplanen och hur 

bedömningarna görs gällande måluppfyllelse.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

Svar på frågor från föregående möte finns under §4. 
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
Förvaltningen informerar om att tertialrapport 2 nu är klart. Det som framhålls i rapporten 

gällande personer med funktionsnedsättning är att det pågår en kompetensutveckling för 

medarbetaren. Både för beställare och utförare.  

 

I mitten av oktober kommer en heldag att hållas för alla medarbetare på socialtjänstavdelningen. 

Tanken är medarbetare ska få träffa varandra och få påfyllning gällande gemensamma och 

verksamhetsspecifika teman. Dagen kommer bland annat innehålla föreläsningar om aktivt 

medarbetarskap, barnrätt, kognition och samverkan mellan personal inom omsorgen för personer 

med funktionsnedsättningar och anhöriga.  

 

Rådet ställer frågan om hur det ser ut med rekrytering av nya vikarier. Förvaltningen informerar 

om att nya LAS-regler kommer att införas från 1 oktober 2022. Detta kommer att innebära 

förändringar i sättet att tillsätta vikarier. Förvaltningen arbetar just nu för att ta fram nya rutiner för 

detta. Målsättningen är att säkerställa fast bemanning i så hög grad som möjligt så att behovet av 

timvikarier minskar.  

 

Inom äldreomsorgen informerar Lena om en informationsdag om äldreomsorgen som hållits under 

våren 2022. Då intresset var så stort har nyligen en andra träff hållits och en tredje planeras i slutet 

av året. Informationsdagen innehåller information om äldreomsorg i allmänhet men besök av 

bland annat biståndshandläggare.  

 

Äldreomsorgen har skickat in ett bidra till kvalitetstävlingen Framsteget som finns inom 

Stockholms stad. Bidraget handlar om avdelningens arbete med kognition som pågått under två år 

och givit goda resultat.   

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 29 september 2022 

 

ALLMÄNNA ÄRENDEN   

 

Tertialrapport 2 2022  

KUNG 2022/365  

 

Rådet är intresserad av att veta mer om hur förvaltningen arbetar med måluppfyllelse, när är målet 

uppfyllt? Detta läggs till som tema på balanslistan.  

 

Rådet påtalar att det är dags för nyhetsbrev nummer två inom gruppbostäderna. 
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Resultat från Socialstyrelsens brukarundersökning - så tycker de äldre om äldreomsorgen 

2022  
KUNG 2022/309   

Rådet har inget att tillägga.  

 

Deltagande i kvalitetsutmärkelsen 2022  

KUNG 2022/349  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Ej verkställda beslut kvartal 2 2022  

KUNG 2022/341  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Upphandling av sjukskötersketjänster till servicehus  

KUNG 2022/174 

Rådet har inget att tillägga.  

  

Skrivelse om seniorboenden i Hornsbergskvarteren  

KUNG 2022/270  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Skrivelse om covid i äldreomsorgen  

KUNG 2022/274  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Fördelning av arbetsmiljöuppgifter  

KUNG 2022/361  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Förordnande enligt LVU  

KUNG 2022/367  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Rättegångsfullmakt för stadsledningskontorets juridiska avdelning  

KUNG 2022/371  

Rådet har inget att tillägga.  

 

REMISSER  

 

Funktionshinderrådens arbetssätt och organisation- Remiss från kommunstyrelsen  

KUNG 2022/277  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Arbetsmarknadsinsats för vissa målgrupper- Remiss från kommunstyrelsen  

KUNG 2022/298  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Serveringstillstånd för restaurang XL Lins- Remiss från socialförvaltningen  

KUNG 2022/339 

Rådet har inget att tillägga.  
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§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inga inkomna skrivelser eller inbjudningar till rådet. 

 

§11. Övriga frågor 
 

Nästa möte kl. 13-16 Skypemöte 

  
Rådet för 

funktionshinderfrågor 2022 

2022-10-24 Måndag SKYPE 

2022-11-21 Måndag SKYPE 

2022-12-12 Måndag SKYPE 

 


